



Richard Woods, Georgia's School Superintendent
"Educating Georgia's Future"

School District: _____

Date Completed: _____

Parent Occupational Survey

Please complete this form to determine if your child(ren) qualify to receive additional services under Title I, Part C

Has your family moved in order to work in another city, county, or state, in the last three (3) years? Yes No

If so, what is the date your family arrived in the city/town you reside? _____

Has anyone in your immediate family been involved in one of the following occupations, either full or part-time or temporarily during the last three (3) years? (Check all that apply)

- 1) Agriculture; planting/picking vegetables or fruits such as tomatoes, squash, grapes, onions, strawberries, blueberries, etc.
- 2) Planting, growing, or cutting trees (pulpwood)/raking pine straw
- 3) Processing/packing agricultural products
- 4) Dairy/Poultry/Livestock
- 5) Meatpacking/Meat processing/Seafood
- 6) Fishing or fish farms
- 7) Other (Please specify occupation): _____

Name of Student(s)	Name of School	Grade
_____	_____	_____
_____	_____	_____
_____	_____	_____
_____	_____	_____

Names of Parent(s) or Legal Guardian(s) _____

Current Address: _____

City: _____ State: _____ Zip Code: _____ Phone: _____

Thank You!

Please return this form to the school

The answers to this survey will help determine if your child(ren) are eligible to receive supplemental services from the Title I, Part C Program.

Note for the school/district: When both "yes" and one or more of the boxes from 1 to 7 is/are checked, please give this form to the migrant liaison or migrant contact for your school/district. Please file original in student's records. Non-funded (consortium) systems should fax occupational parent surveys to the regional MEP office serving their district. For additional questions regarding this form, please call the MEP office serving your district:

GaDOE Region 1 MEP, P.O. Box 780, 201 West Lee Street Brooklet, GA 30415
Toll Free (800) 621-5217 Fax (912) 842-5440
GaDOE Region 2 MEP, 221 N. Robinson Street, Lenox, GA 31637
Toll Free (866) 505-3182 Fax (229) 546-3251



Richard Woods, Georgia's School Superintendent
"Educating Georgia's Future"

校區： _____

填表日期： _____

家長職業問卷調查
敬請填具此表，以決定貴子女是否符合I章節C部份下的額外服務資格

貴家庭在近三年內是否曾為了工作而搬遷至另一城市、郡、或州？ 是 否

若答案為「是」，貴家庭於何日抵達您居住的城市/城鎮？ _____

在您的直系親屬中，是否有任何人在近三年內以全職、兼職或工讀形式從事以下職業？（可複選）

- 1) 農業；種植/採摘蔬果，例如番茄、南瓜、葡萄、洋蔥、草莓、藍莓等。
- 2) 種樹、植樹或砍樹（紙漿用）/耙松葉
- 3) 農產品加工/包裝
- 4) 乳製品/家禽/家畜
- 5) 肉類包裝/肉類加工/海鮮
- 6) 捕魚或養魚場
- 7) 其他（請註明職業）： _____

學生姓名	學校名稱	年級
_____	_____	_____
_____	_____	_____
_____	_____	_____
_____	_____	_____

家長或法定監護人姓名： _____

聯絡地址： _____

城市： _____ 州： _____ 郵遞區號： _____ 電話： _____

非常感謝！
請將此卷交回學校
對此問卷調查的回覆將協助決定貴子女是否符合在 I 章節 C 部份方案下的額外服務資格。

請學校/校區注意：當二個問題回覆皆為「是」以及1至7的選項中有一個或以上的複選時，請把此卷交與貴學校/學區的移民聯絡人。請將正本留存於學生紀錄中。無資金（借款）單位應將家長職業問卷調查傳真至服務貴區的移民教育機構(MEA)。關於此問卷的更多問題，請致電服務貴區的移民教育機構：

GaDOE 地區 1 MEP, P.O. Box 780, 201 West Lee Street Brooklet, GA 30415
免費電話 (800) 621-5217 傳真 (912) 842-5440
GaDOE 地區 2 MEP, 221 N. Robinson Street, Lenox, GA 31637
免費電話 (866) 505-3182 傳真 (229) 546-3251